

■ Our school offers the largest, most modern, preschool education facility in Alexandria :

■ 15 bright and spacious classrooms.

■ Fenced-in children garden.

■ Gymnasium.

■ A large playground area with modern play equipment.

■ A swimming pool (Open during the summer program).

■ Door to Door school bus transportation.

■ Painting and cooking classes.



© Alexandria Ass. 0120112318



ALEXANDRIA
MONTESSORI
PRESCHOOL & NURSERY



Prepare
Your **CHILD**
For **LIFE**



Age group: 1 – 5

We

- Are the first nursery that implements the international Montessori system
- Are the only certified INTERNSHIP MONTESSORI SITE in Alexandria by "MEPI" association in USA
- Have the best experienced & trained Montessori teachers
- Have FOREIGN teachers to practice Foreign languages (English & French)
- Are the only nursery with 2 full time PHYSICAL EDUCATION teachers
- Have friendly atmosphere & transparent environment
- Have detailed evaluation reports for your child progress.
- Have continuous staff evaluation using direct comments through surveys & parents' meeting
- Have classrooms provided with special genuine Montessori Materials covering **six areas**:

WELCOME

to our family where every child is unique

The world of Alexandria Montessori is an assurance of quality & integrated development.

We aim at developing the child to become a Montessori human being, to understand his unique personality & eventually become a self confident & socially successful person.

BIENVENUE

dans notre famille où chaque enfant est unique

Le monde de Montessori d'Alexandrie est une garantie de qualité et de développement intégré.

Nous visons à développer la mentalité de l'enfant, afin de créer un être humain Montessorien capable de comprendre sa personnalité.

Groupe d'âge: 1 – 5

Nous

- sommes La première crèche qui implémente le système International de Montessori.
- sommes le seul lieu d'entraînement de Montessori certifié à Alexandrie par l'association américaine «MEPI».
- avons des enseignants possédant la meilleure expérience et formation en Montessori.
- avons des enseignants étrangers pour pratiquer les langues étrangères (Français et Anglais).
- sommes la seule crèche avec 2 professeurs d'éducation physique à plein temps.
- avons une ambiance conviviale et un environnement transparent.
- avons des rapports d'évaluation détaillés du progrès de votre enfant.
- subissons une évaluation continue du personnel en nous aidant de commentaires directs, des enquêtes, et des réunions des parents.
- avons des salles de classe fournies avec du matériel Montessori spécifique, couvrant **six domaines** d'apprentissage:

